
P R O T O K Ó Ł  Nr XXXVII/17 
 

z sesji Rady Miejskiej w Dukli, odbytej w dniu 24 marca 2017 r. o godz.17 00 w sali 
konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Dukli. 
 
  W sesji udział wzięli następujący radni: Jan Dembiczak, Andrzej Dziedzic, 
Władysław Boczar , Krzysztof Woźniak, Halina Pietruś , Tomasz Węgrzyn, Andrzej Kędra, 
Ewa Przystasz, Mariusz Folcik, Jan Marszał, Adam Faustus, Zbigniew Głód, Bohdan Gocz i 
Teresa Belcik. 
 Ponadto w sesji udział wzięli: Burmistrz Dukli – Andrzej Bytnar , Zastępca 
Burmistrza – Elżbieta Wróbel, Sekretarz Gminy – Halina Cycak, Skarbnik Gminy – Jolanta 
Bik, zaproszeni goście, kierownicy jednostek organizacyjnych i sołtysi. Listy obecności 
stanowią załącznik do protokołu. 
 
Ad.1 
 Przewodniczący Rady Miejskiej A. Dziedzic otworzył sesję, powitał wszystkich 
zebranych i stwierdził prawomocność obrad. Na sekretarza obrad powołał radną Halinę Pietruś. 
Uwag do porządku obrad nie zgłoszono. Porządek przedstawia się następująco. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z XXXVI sesji Rady Miejskiej w Dukli. 
3. Informacja Burmistrza Dukli z działalności międzysesyjnej. 
4. Informacja z realizacji uchwał Rady Miejskiej w Dukli. 
5. Informacja z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych w Dukli za 2016 rok. 
6. Zapytania i wolne wnioski. 
7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) określenia szczegółowego sposobu konsultowania z Gminną Radą Pożytku 
Publicznego w Dukli lub organizacjami pozarządowymi i podmiotami 
wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie, projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących 
działalności statutowej tych organizacji (druk nr 248), 

b) dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego 
(druk nr 249), 

c) przekształcenia Przedszkola Gminnego w Dukli poprzez przeniesienie jego siedziby 
(druk nr 250). 

8. Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 
9. Oświadczenia i informacje. 
10. Zamknięcie sesji. 

 
Ad.2 
 Uwag do protokołu z XXXVI sesji Rady Miejskiej nie zgłoszono. Przyjęto go 
większością głosów: 13 głosów „za” przy 1 głosie wstrzymującym się /głosowało 14 radnych/.  
 
Ad.3 
 Informację z działalności międzysesyjnej przedstawił Burmistrz A. Bytnar. Informował 
o: 
- spotkaniu z wójtem Nowego Żmigrodu w sprawie realizacji drogi do lasu, która przebiega  
  przez teren Gminy Dukla, 
- udziale w Powiatowej Radzie Rynku Pracy w Krośnie, 
- spotkaniu z Konserwatorem Zabytków Ł.Dzikiem, 
- spotkaniu z Dyrektorem Ośrodka Kultury w Dukli w sprawie Dni Dukli, 



- spotkaniu z radnym K. Woźniakiem w sprawach gminy, 
- spotkaniu z inspektorem nadzoru w sprawie przebiegu prac termomodernizacyjnych, 
- spotkaniu z W. Madejem w sprawach jednostek OSP, rejestracji pojazdów, 
- spotkaniu z sołtysem Barwinka J. Magnuszewskim w sprawach sołectwa i funduszu  
  sołeckiego, 
- spotkaniu z sołtysem Olchowca Z. Fedakiem w sprawach sołeckich i Kermeszu, 
- spotkaniu z radną E. Przystasz w sprawach sołectwa i sprawach oświatowych, 
- spotkaniu z Prezesem MPGK w Krośnie w temacie porozumienia budowy kolektora ścieków  
  do Krosna, 
- spotkaniu z Dyrektorem SP w Iwli J. Gunią w sprawie prac termomodernizacyjnych przy  
  budynku szkolnym, 
- spotkaniu z Dyrektorem ZS Nr 1 w Dukli J. Pęcakiem w sprawach reformy oświaty, 
- przyjmowaniu stron, 
- spotkaniu z S. Bauerem w sprawie jednostek OSP, 
- spotkaniu z sołtysem Zboisk M. Lajdanowiczem w sprawach sołeckich, 
- udziale w obchodach Dnia Sołtysa,  
- spotkaniu z sołtysem Iwli M. Kędrą w sprawie sołectwa, 
- spotkaniu z Dyrektorem ZSP w Równem w sprawach sołectwa i sali gimnastycznej, 
- spotkaniu z sołtysem Chyrowej P.Czupińskim w sprawach sołeckich, 
- spotkaniu z Dyrektorem i pracownikami MOPS w sprawie interwencji TVN, 
- spotkaniu z inwestorem w sprawie budowy myjni samochodowej, 
- spotkaniu z delegacją ze Słowacji w sprawie wyjaśnień dotyczących cmentarza wojennego  
  w Dukli,  
- wyjeździe w teren: wizja w Olchowcu u rodziny Pałków, którzy stracili w pożarze dom,  
  w Trzcianie – interwencja przy drodze krajowej u M.Buczka, 
- spotkaniu z ZSP w Tylawie  w sprawie prac termomodernizacyjnych, 
- spotkaniu z Zarządem Osiedla m.Dukla w sprawie rewitalizacji dukielskiego rynku   
  i  sprawach osiedla, 
- spotkaniu z sołtysem Zawadki Rymanowskiej B.Płóciennikiem w sprawach sołeckich, 
- przyjmowaniu stron, 
- spotkaniu z Dyrektorem Samodzielnego Publicznego Pogotowia Ratunkowego w Krośnie  
  A. Jurczakiem w sprawie wsparcia finansowego na zakup 2 ambulansów sanitarnych, 
- wyjeździe w teren do Głojsc w sprawie drogi wspólnej z Gminą Nowy Żmigród,  
- spotkaniu z Przewodniczącym Rady A. Dziedzicem w sprawach sesji i sprawach gminy, 
- spotkaniu z dyrektorami szkół w sprawach nowych przepisów przygotowania arkuszy  
  organizacyjnych, 
- udziale w I Forum Stowarzyszeń Beskidu Niskiego,  
- udziale w Konferencji Regionalnej Podkarpackiego Stowarzyszenia Samorządów  
  Terytorialnych w Rzeszowie, 
- spotkaniu wspólnie z Zastępcą Burmistrza E. Wróbel z Ministrem Oświaty A. Zalewską  
  i Podkarpackim Kuratorem Oświaty M. Rauch – problematyka oświatowa, 
- przyjmowaniu stron, 
- spotkaniu z Dyrektorem ZS Nr 2 w Dukli J. Drajewiczem w temacie reformy oświaty, 
- podpisywaniu kontraktów u notariusza, 
- spotkaniu z M. Tarnowskim w temacie korzystania z parku, 
- rozprawie sądowej z ZUS w związku z wypadkiem w pracy,  
- udziale w Walnym Zgromadzeniu Członków LGD – wybór Zarządu i Rady LGD, 
- przyjmowaniu stron, 
- spotkaniu z radnym i sołtysem Równego M.Folcikiem w sprawie funduszu sołeckiego, 
- spotkaniu z Dyrektorem ZS Nr 1 J. Pęcakiem i Dyrektorem ZS Nr 2 J. Drajewiczem  



   w temacie reformy oświaty,  
-  dzisiejszym posiedzeniu komisji i sesji Rady Miejskiej. 
 
Ad.4 
 Informację z realizacji uchwał podjętych na XXXVI sesji przedstawiła Sekretarz  
H. Cycak. Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.5 
 Informację z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych w Dukli za 2016 rok 
przedstawił Prezes Zarządu Oddziału Miejsko-Gminnego Związku OSP w Dukli A. Ukleja. 
Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.6 
 A.Dembiczak pytała o pas drogowy, który jest zarośnięty drzewami i straż pożarna 
miała utrudniony dojazd do pożaru. Zapytała Burmistrza, jakie są możliwości prawne, żeby ten 
problem rozwiązać. 
Apelowała także o przyśpieszenie wyłonienia wykonawcy do łatania dziur w drodze 
powiatowej. 
 
Ad.7 
 Następnie przystąpiono do podejmowania uchwał. 
 Sekretarz H. Cycak przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie 
określenia szczegółowego sposobu konsultowania z Gminną Radą Pożytku Publicznego w 
Dukli lub organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, projektów aktów prawa miejscowego w 
dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji. 
Zgodnie z art. 5 ust. 5 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i 
o wolontariacie (Dz. U. z 2016 r., poz. 1817 z późniejszymi zmianami) organ stanowiący 
jednostki samorządu terytorialnego określa w drodze uchwały szczegółowy sposób 
konsultowania z radami działalności pożytku publicznego lub organizacjami pozarządowymi i 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 projektów aktów prawa miejscowego w 
dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji. 
Mając na względzie powyższe uregulowania oraz utworzenie 16 stycznia 2017 r. Gminnej 
Rady Działalności Pożytku Publicznego w Dukli zasadnym jest przyjęcie określonych w 
projekcie niniejszej uchwały zasad przeprowadzania przedmiotowych konsultacji. Jako 
podstawową zasadę proponuje się przyjęcie konsultowania aktów prawnych z Gminną Radą 
Działalności Pożytku Publicznego. 
W związku z powyższym, przyjęcie niniejszej uchwały jest uzasadnione i konieczne. 
 T.Belcik przedstawiła pozytywną opinię Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw 
Obywatelskich do przedłożonego projektu uchwały. 
Pytań nie było. Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie projekt  
 

U C H W A Ł Y   Nr XXXVII/241/17 
Rady Miejskiej w Dukli 

z dnia 24 marca 2017 roku 
 

w sprawie określenia szczegółowego sposobu konsultowania z Gminną Radą Pożytku 
Publicznego w Dukli lub organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w 
art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, projektów aktów 
prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji. 



Uchwałę podjęto jednomyślnie /głosowało 14 radnych/. 
 Następnie Zastępca Burmistrza E. Wróbel informowała, że projekt uchwały w sprawie 
dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego jest 
kolejnym etapem procedowania w tej sprawie. Projekt uchwały został przesłany do 
Podkarpackiego Kuratora Oświaty, który wydał opinię pozytywną z trzema uwagami. 
Podstawowy zarzut to dodatkowa siedziba szkoły podstawowej w ZS Nr 2 w Dukli. Stąd też 
trzy klasy VII będą się uczyły w budynku przy ul. Kościuszki, trzy szkoły podstawowe 
włączą klasy gimnazjalne do arkuszy organizacyjnych, a pozostałe szkoły będą wygaszane. 
 T.Belcik informował, że Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały.  
Pytań nie było. Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie projekt  
 
 

U C H W A Ł Y   Nr XXXVII/242/17 
Rady Miejskiej w Dukli 

z dnia 24 marca 2017 roku 
 

w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju 
szkolnego. 
Uchwałę podjęto większością głosów: 13 głosów „za” przy 1 wstrzymującym się /głosowało 
14 radnych/. 
 Następnie Zastępca Burmistrza E. Wróbel przedstawiła uzasadnienie do projektu 
uchwały w sprawie przekształcenia Przedszkola Gminnego w Dukli poprzez przeniesienie 
jego siedziby. Informowała, że Podkarpacki Kurator Oświaty wydał pozytywną opinię, że  
6 oddziałów może być poza siedzibą. NSZZ „Solidarność” Delegatura w Krośnie oraz 
Gminna Rada Działalności Pożytku Publicznego również pozytywnie zaopiniowały 
przedłożony projekt uchwały. Przedstawiła także oświadczenie Burmistrza o skutecznym 
powiadomieniu rodziców o przekształceniu przedszkola polegającym na przeniesieniu 
siedziby jednostki z ul. Kościuszki 11 na ul. Trakt Węgierski 38. 
 T.Belcik informowała, że Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały. 
Pytań nie było. Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie projekt 
 
 
        U C H W A Ł Y   Nr XXXVII/243/17  

Rady Miejskiej w Dukli 
z dnia 24 marca 2017 roku 

 
w sprawie przekształcenia Przedszkola Gminnego w Dukli poprzez przeniesienie jego 
siedziby. 
Uchwałę podjęto jednomyślnie /głosowało 14 radnych/. 
 
Ad.8 
 Odpowiedzi na zapytanie A.Dembiczak odnośnie odkrzaczenia pasa drogowego 
udzielił Burmistrz A. Bytnar informując, że pracownik Wydziału Gospodarczego Bartosz 
Szczepanik ma już temat zaplanowany i może od poniedziałku przystąpi się już do tych 
działań. Prace te będzie wykonywać 8 skazanych, którzy od 2 tygodni przyjeżdżają z 
Moszczańca wraz z pracownikami gospodarczymi Urzędu. Prosił o zgłaszanie sugestii 
przecinki w innych miejscowościach. 



Jeżeli chodzi o remonty dróg to Burmistrz odpowiedział, że podpisał już uruchomienie kilku 
procedur związanych z wyłonieniem wykonawców remontów dróg i planuje jak najszybciej 
przystąpić do prac. 
 
Ad.9 

A. Faustus informował, że w  pierwszym tygodniu kwietnia br. będzie szkolenie na 
tematy pozyskiwania pieniędzy do kwoty 5.000 zł tzw. ”małe granty”. O te środki mogą 
aplikować wszystkie organizacje pozarządowe, także koła gospodyń wiejskich. 
Zainteresowanych prosił o kontakt z nim , z p. Widurek lub W.Jakiełą.  

E. Kaczmarska-Więckowska dziękowała Burmistrzowi za wkład i udział w spotkaniu I 
Forum Stowarzyszeń Beskidu Niskiego, za wyróżnienia i obdarowanie dyplomami. 
Gratulowała i dziękowała również za zaangażowanie sołtysowi Cergowej A. Faustusowi, 
który był współorganizatorem. 

Przewodniczący Rady A.Dziedzic przypominał o upływającym w dniu 30 kwietnia 
terminie składania oświadczeń majątkowych. 

Informował także, że po Świętach Wielkanocnych będzie kolejna sesja w związku z 
potrzebą dotrzymania terminów rozpatrzenia spraw, które wpłynęły.  

 
Ad.10 
 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady A.Dziedzic 
zamknął XXXVII sesję Rady Miejskiej o godz.17.45 
 
 
Protokołowała: 
 
Dorota Kurdyła 
 

 


